



Yicong Yang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Outbound investment
- Foreign direct investment
- Mergers and acquisitions
- Energy and minerals

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Yang has been working at Han Kun Law Offices since May 2023, where he specializes in outbound investment, foreign direct investment, and mergers and acquisitions. He has served many Chinese state-owned enterprises in the areas of natural resources and energy and infrastructure. Mr. Yang previously interned with Zhong Lun Law Firm, Herbert Smith Freehills, Mayer Brown, and Freshfields.

EDUCATION

Mr. Yang received a Bachelor of Laws degree and a Bachelor of Arts degree in Journalism and Communications from Renmin University of China in 2020, followed by a Master of Laws degree from Boston College in 2022 and a Master of Laws degree from Renmin University of China in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



杨恽琮

北京

业务领域

- 境外投资
- 外商直接投资
- 兼并和收购
- 能源、矿产

工作经历

加入汉坤前，杨恽琮律师曾在北京市中伦律师事务所、英国史密夫斐尔律师事务所、孖士打律师事务所、英国富而德律师事务所实习。杨恽琮律师专长于境外投资、外商直接投资以及兼并和收购业务。杨恽琮律师服务的客户主要包括大型国有企业，主要涉及自然资源和能源、基础设施等领域。

教育背景

杨恽琮律师于 2020 年获中国人民大学法学院法学学士学位及新闻学院文学学士学位，后于 2022 年获波士顿学院法学院法学硕士学位，于 2023 年获中国人民大学法学院比较法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文